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Mededelingen van en vragen aan het college waaronder vragen inzake collegebesluiten;

Nav de inspraak van de heer Levi Hogendoorn over het WKO systeem. Als gevolg van deze

inspraak heeft onze fractie eerdere inspraken en ingekomen stukken nog eens nageslagen.

Hierbij viel ons op dat ingekomen stuk 116, uit november 2018 het volgende advies heeft

meegekregen: “ verzoekt het college een antwoord voor te bereiden en te bespreken in de

commissie” Onze fractie heeft geconstateerd dat zowel het antwoord van het college als

ook bespreking in de commissie niet heeft plaatsgevonden. Onze vraag aan het college:

Hoe is het mogelijk, gezien ook de ernst van dit dossier, dat het advies niet is opgevolgd?

Is de portefeuillehouder het met ons eens dat het WKO dossier zo spoedig mogelijk in de

commissie moet worden besproken? De wethouder zegt toe deze vraag schriftelijk te

beantwoorden.
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